
 

Bestyrelsesmøde i Tunø Festivalforening, den 29. marts 2012 kl. 17:30

Mødt: Helle – Pelle – Jørn – Kristian – Niels Christian – Jannie – Chris – Anders ¤ Afbud: Ernst

Oplæg om dokumenter på nettet:

Chris stod for dette punkt og forklarede hvordan vi kunne bruge Google Apps. 
Det er meningen at alle skal have en g-mail, således at vi kan bruge google apps. Chris vil 
starte projektet, således at vi lettere får adgang til diverse dokumenter med videre.

Økonomi:

Helle fortalte at billetsalget går sløjt. Vi har kun solgt 267 billetter mod 764 i 
2011, 686 i 2010, 895 i 2009. Flere ting kan spille ind i det dårlige billetsalg. Hvor mange er 
sprunget fra efter festival nr. 25? Folk holder længere på pengene? (hører vi fra turist 
branchen!)  Vi er nødt til at få gang i vores medie aftale. Ud med nogle annoncer, som kan få 
gang i salget.

Valg af årets festivalplakat:

Der var kommet rigtigt mange flotte bud på årets plakat. Det var dog ikke svært 
at blive enige. Stort set alle, synes plakat nr. 11, af Erna Rolfe var den flotteste.

Øl kontrakt:

Vi har haft øl kontrakten i udbud til 3 forskellige bryggerier. Det endte med at vi 
bestemte os for Royal Unibrew’s tilbud. Kristian, Niels Christian og Rikke, var til møde med 
Royal Unibrew, hvor aftalen blev lagt i rammer. Efterfølgende var der nogle punkter, flere i 
bestyrelsen syntes skulle rettes til. Det gennemgik vi så og aftalen blev rettet til. Kristian og 
Niels Christian har snakket med Ivan fra Royal Unibrew, som retter aftalen til, således at vi 
kan gå ind for den. Det er en rigtig god aftale, som er væsentligt bedre end den forrige. Især 
Kristian har gjort et stort stykke arbejde med den.

Gave til Tunø fra Tunø festival:

Ansøgningerne blev gået igennem og 2 slap igennem nåleøjet, med 10.000 kr. til 
hver. Derudover giver vi 5.000 kr. til busturen, den årlige med Jørn som chauffør. 
Armbåndene får vi år leveret med plomber / lukkemekanismer. Derfor giver vi skolebørnene 
5.000 kr. (Efter mødet er vi blevet enige om at give aktions dagen 1.500 kr. Ref.)

Bestyrelsens arbejde mellem møderne:

Der har været lidt sløvsind i hastigheden, med at besvare mails, bestyrelsen i 
mellem. Dette lover de sløvsindede bliver bedre  Vi håber også Google Apps., kan hjælpe på 
dette.

 

 

 



 

Nyt fra udvalgene:

Anders holder møde med Bar Rikke i løbet af en 14 dages tid. Han vil bl.a. snakke 
bar rutiner med hende.

Pelle har været til musikudvalgsmøde: Alle kontrakter er på plads. Der er styr på 
scenerne. ”Styr” på overnatning. Det er ifølge Tina, noget af en rebus, at få til at gå op. 
Andreas vil investere i nye plastik møbler til backstage.

P mad har haft det første møde i ”100 år” og vil holde et igen til næste år.

Catering holdene har haft folk på sandwich kurser, grill kurser og nogle har 
været på messe. Der fik de bl.a. 10 % ekstra rabat på Schulstad varer købt til Tunø Festival.

Udviklingsudvalget har lavet en aftale med Smuk Fest og lånt nogle af deres tent-
houses. Der vil blive en speciel afdeling, med sådan nogle på Tunø Festival i år.

Evt.:

Her var ikke det store denne gang.

 

 

 

 Her ser vi et par rigtige hængerøve 

 

 


